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Onderwerp: Commissie Middelen maandag 6 april 2009 
 
Aanwezig: mw. V.C.M. Stam-de Nijs (voorzitter),  dhr. J.M. Hoogland (raadsgriffier) 
  dhr. M. Dijkstra (Burgerbelang), mw. M. Jongejan (Burgerbelang), mw. A.M. Valent-Groot (PvdA), 

dhr. W. Witte (VVD), dhr. A. Harren (VVD), mw. M.P.M. Harlaar-Bot (CDA),  
dhr. J. J. Bussen (CDA), dhr. C.C. Mertens (HOP), dhr. L.H.M. Dickhoff (HOP),  
dhr. R. Schoemaker (GroenLinks). 
Bestuurlijk: dhr. H. ter Heegde (burgemeester) dhr. C. Kwint (wethouder) 
Ambtelijk: dhr. J.G. den Hertog (gemeentesecretaris), dhr. G. van Weelden (strategisch adviseur). 

Afwezig:  mw. P.M. Bunte (PvdA), mw. T. Huijboom-Brouwer (ChristenUnie),  
 mw. D.C.G. Lo Pizzo (GroenLinks), dhr. J.D. Koppelaar (PvdA) 
Notulist(e): mw. J.A. Jongsma 

 
Nummer Onderwerp: Actie 
09-04-01 Opening en mededelingen. 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. 
De volgende commissieleden zijn afwezig: mevrouw Bunte (PvdA) me-
vrouw Huijboom (ChristenUnie), mevrouw Lo Pizzo (GroenLinks) en de 
heer Koppelaar (PvdA).  
Na de vergadering zal er nog een besloten deel volgen voor het vast-
stellen van de notulen van de besloten commissievergaderingen van 2 
februari 2009 en 2 maart 2009. 
 

 

09-04-02 
 

Publieksrondvraag / speekrecht 
Wordt geen gebruik van gemaakt. 
 

 

09-04-03 Vaststellen notulen van de commissievergadering van 2 maart 
2009. 
Notulen worden ongewijzigd vastgesteld. 
 
Naar aanleiding van: punt 09-03-06 Rondvraag. HOP: de vraag over 
financiële besluitvorming over de uitbreiding van de afdeling Advies 
met 1,8 fte juridische functie, is nog niet beantwoord. Wethouder Kwint 
geeft aan dat dit aan de orde komt bij het agendapunt  06 (begrotings-
wijzigingen). 
 

 

09-03-04 Actieve informatie vanuit het college / openbare orde en veilig-
heid 
De burgemeester doet een viertal mededelingen in het kader van de 
openbare orde. 
 

A. Terugkoppeling door de heer Mertens en de heer Witte van 
de vergadering auditcommissie van 5 maart jl. 

Er is in de Auditcommissie gesproken over het onderzoeksprogramma 
2009 van de Rekenkamer. Daarnaast is de vraag aan de orde geweest 
of er wel voldoende middelen worden vrijgemaakt om de wijken op het 
huidige niveau te houden. De voorzitter van de Rekenkamer heeft aan-
gegeven dat het onderwerp financieel voldoende omvang heeft, van 
belang is voor de burgers en zinvol is met het oog op de toekomst, voor 
een onderzoek door de Rekenkamercommissie. Na de vergadering van 
de Auditcommissie is bekend geworden dat het raadsvoorstel groot 
onderhoud wijken is aangehouden en dat dit onderwerp terugkomt bij 
de behandeling van de Voorjaarsnota. De Rekenkamer wacht de be-
handeling van dit onderwerp i.h.k.v. de voorjaarsnota af, alvorens defi-
nitief te beslissen al of niet een onderzoek in te stellen. E.e.a. om mo-
gelijk dubbel werk te voorkomen. 
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De financiële verordening ex. artikel 212 Gemeentewet zal gewijzigd 
gaan worden. Staat vandaag op de agenda van de commissie Midde-
len. 
 
Visie van de gemeente op de kredietcrisis. Het is nodig om vanuit de 
gemeente met een visie naar buiten te komen. Wethouder Kwint heeft 
aangegeven met zo’n visie naar buiten te komen. 
 
In de Auditcommissie is vastgesteld dat er bij de gemeente voldoende 
aandacht voor het thema  “vergrijzing” is. 
 
De accountant heeft aangeven dat de jaarcontrole weer van start gaat. 
 
De raadsgriffier heeft gevraagd de verordening ex. artikel 213A Ge-
meentewet een keer op de schop te nemen; zal op de planning voor 
2010 komen te staan. 
 
Het thema “deregulering” is op de spaaragenda van de Auditcommissie 
gezet. 
 
Er zijn geen vragen vanuit de commissie. 
 
B. Toelichting nieuwe financiële verordening artikel 212 Gemeen-
tewet door I. Harmsen. De verordening wordt in de maand mei 
2009 ter advisering aan de commissie voorgelegd. 
Mw. Harmsen (Concernstaf) geeft een korte toelichting over de belang-
rijkste wijzigingen in de verordening ex.  artikel 212 Gemeentewet.  
Een hand-out van haar presentatie is ter plekke rondgedeeld. 
 
Er zijn geen vragen vanuit de commissie. Mochten er nog technische 
vragen zijn dan kunnen die vooraf gesteld worden aan I. Harmsen, 
(i.harmsen@heerhugowaard.nl). 
 
Wethouder Kwint deelt mee dat er bij de Burap II 2008 een voorzien 
positief resultaat te melden was van 1,4 miljoen euro. Bij het opstellen 
van de jaarrekening 2008 blijft nu dat er een positief resultaat is van  
5,4 miljoen euro. Bij vaststelling van de jaarrekening 2008, i.h.k.v. de 
voorjaarsnota 2009,  zal er een uitleg gegeven worden over het grote 
verschil op dit punt tussen BURAP II en de jaarrekening 2008. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Commissie- 
leden 

09-04-05 Raadsvoorstel afsluiting/ verantwoording krediet GemBiPark 
Vrijdag jl. is door G. van Weelden (Concernstaf) een mail gestuurd aan 
de commissieleden met een nadere uitleg van de cijferopstelling. 
 
PvdA: zijn er nog wijzigingen die nieuw zijn? Het laatste overzicht is 
van december 2007 daarna zijn er geen substantiële wijzigingen meer 
geweest. 
 
GroenLinks: geen vragen. 
 
VVD: door de toelichting die vrijdag jl. is ontvangen is er meer duidelijk 
geworden. Willen erop wijzen dat ze vooraf een waarschuwing hebben 
gegeven over het uitgeven van het aanbestedingsvoordeel i.v.m. mo-
gelijke tegenvallers. Deze tegenvallers hebben zich helaas ook voor-
gedaan. 
 
Burgemeester Ter Heegde geeft aan dat ze de zaak behoorlijk strak 
hebben gehouden, maar dat er wat punten bij de bouw waren waar je 
moeilijker controle op kon houden.  Vb. de scheiding tussen aannemer 
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en constructeur en scheiding tussen architect en bouwteam hebben 
voor problemen gezorgd en dus ook extra geld gekost. Ook is later 
besloten om duurzaamheid goed tot z’n recht te laten komen in het 
gebouw. 
 
HOP: waar moeten we vanuit gaan 26.245.000 euro of 26.452.000 
euro? Van welke administratie gaan we uit: extern of intern? De 
600.000 euro  voor de tijdelijke huisvestingskosten behoren volgens de 
HOP t.l.v. het krediet van het Gembipark. De 600.000 huisvestingskos-
ten zijn al ten laste gebracht van de algemene middelen (raadsbesluit 
23-5-2006). We rekenen nog steeds met het destijds gevoteerde kre-
diet. Er zit geen euro verschil tussen de interne en externe administra-
tie.  
Verschil zit in verrekening kosten tussen gemeente en bibliotheek. 
 
Burgerbelang: graag toelichting op afwikkeling claims, over welke be-
dragen gaat het hier nog? Bedragen kunnen niet genoemd worden 
omdat hier vertrouwelijkheid op rust. Zijn aan de orde geweest in de 
besloten vergadering van de commissie Middelen van 2 maart jl. 
Innovatieve methode, wanneer komt de herberekening hiervan? G. van 
Weelden geeft aan dat voor zover gegevens bekend zijn  er een herbe-
rekening zal plaatsvinden. Dit zal gebeuren i.h.k.v. de Voorjaarsnota. 
 
CDA: geen vragen 
 
Advies commissie: 
het voorstel kan wat de commissie betreft in de raad van 21 april a.s. 
behandeld worden als akkoordstuk. 
 

09-04-06 Raadsvoorstel begrotingswijzigingen 
 
De vragen vanuit de commissie worden naar tevredenheid beant-
woordt. 
 
Advies commissie: 
het voorstel kan wat de commissie betreft in de raad van 21 april a.s. 
behandeld worden als akkoordstuk. 
 
 

 

09-04-07 Advies commissie Middelen aan de raad m.b.t. rapport Rekenka-
mercommissie over de digitale dienstverlening. 
 
Het petit comité heeft dit advies voorbereid en is gekomen tot voorlig-
gend advies. 
 
Vanuit de commissie zijn er geen vragen. 
 
Op verzoek van wethouder Kwint wordt in het ontwerpbesluit : 4de bul-
let: “uiterlijk 1 mei 2009 de planning aan te leveren bij de raad” gewij-
zigd in: “uiterlijk 1 juli 2009 de planning aan te leveren bij de raad”. 
 
Advies commissie: 
het voorstel kan, met inachtneming van bovenstaande wijziging, wat de 
commissie betreft in de raad van 21 april a.s. behandeld worden als 
akkoordstuk. 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
raadsgriffier 

09-04-08 Rondvraag en sluiting 
HOP: vraag over borging van de kredietbewaking, heeft hier nog geen 

 
 



 4

Nummer Onderwerp: Actie 
antwoord op gehad. De raadsgriffier geeft aan dat het antwoord per 
mail is verstuurd aan de commissieleden op 19 maart jl. Afgesproken 
wordt de mail nog een keer te sturen naar dhr. Mertens. 
 
HOP: Zijn vrijwilligers verzekerd via de gemeente? Ja, dat klopt. 
Burgerbelang: n.a.v. ter inzage liggend stuk a (Implementatieplan de-
reguleringsadviezen). Stond al artikel over in het Stadsnieuws. Hoe zit 
dat? Gemeentesecretaris geeft aan dat project is afgerond. Pakket is 
nu helder. De burgemeester vult aan, dat niet alles gelijk wordt geëffec-
tueerd. Hangt van de planning af van de uitvoerende afdelingen in rela-
tie tot de overige werkzaamheden. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.27 uur. 

 
 
griffier 
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